
 

 
 
 
 
Zápis z kolegia děkana FŽP ze dne 22. 6. 2023 – hybridní forma  
 
Přítomni: doc. Kuráň, Mgr. Novák, Mgr. Vojtíšek, doc. Orava, prof. Hejcman, doc. Trögl 
On-line: dr. Krystyník, dr. Popelka 
Omluveni: prof. Janoš, dr. Holcová, dr. Pokorný 
 
 
Informace a kontrola plnění úkolů z jednání kolegia děkana FŽP: 
 
Body z jednání KolR UJEP: 
 
1. Návrh Výroční zprávy o činnosti UJEP za rok 2022 
- termín odevzdání Výročních zpráv o činnosti fakult za rok 2022 na sekretariát rektora je do 30. 6. 2023. 
 
2. Návrh Výroční zprávy o hospodaření UJEP za rok 2022 
- odevzdání Výročních zpráv o hospodaření fakult za rok 2022 na sekretariát rektora do 30. 6. 2023.  
 
3. Příkaz rektora Organizační řád UJEP 
- změny OŘ UJEP - zřízení pozice manažera kvality akreditací, změna počtu a názvu prorektorů a přechod 

referátu kvality pod prorektorku pro studium. 
 
4. Různé   
Doc. Koutský 

- předal děkankám a děkanům procesní a administrativní podklad k předkládání žádostí o podporu 
z Rozvojového fondu Jana Evangelisty Purkyně. Děkani mohou podávat žádosti o podporu od 7. 6. 2023. 
(podán návrh na dr. Grünwalda – český vědec současně působící v zahraničí). 

- informoval k problematice zřízení pozice ombudsmana na UJEP. Daná osoba bude zastřešovat jak 
studenty, tak zaměstnance UJEP a zároveň bude plnit funkci whistleblowera. Na tuto pozici bude vyhlášeno 
výběrové řízení, do kterého se může přihlásit i zaměstnanec univerzity, pracovník bude mít kancelář 
v budově Poradenského centra. Požádal děkanky a děkany, aby v případě zájmu zaslali do 14. 6. 2023 
Mgr. Janě Kasaničové návrh jednotlivce na člena výběrové komise. 

 
Doc. Slavík 
 informoval, že do konce června 2023 dokončí pracovní cesty po vysokých školách v republice, na kterých 

sbírá porovnávací data pro zahájení diskuse o rozdělování prostředků z DKRVO. Předeslal, že již nyní je 
zřejmé, že prakticky není možné vytvořit jednotný sofistikovaný systém platný pro všechny univerzity a UJEP 
půjde cestou spravedlivého a smysluplného rozdělení těchto prostředků s ohledem na její specifika. 

 uvedl, že na začátku září 2023 obdrží proděkani pro vědu informace o programech podpory tvůrčí 
činnosti na jednotlivých fakultách. Prázdninové měsíce věnuje diskusím, jakým způsobem tyto programy 
zaměřit, aby se nedublovaly, dávaly smysl a byly rozumně čerpány jejich finanční prostředky. Velká část 
podpory se bude prolínat s internacionalizací. 

 
Doc. Raška 
 informoval o programu vládních stipendií MŠMT pro studující z rozvojových zemí na rok 2024−2025. 

Do žádosti o zařazení do programu byly zařazeny tři studijní programy UJEP. 
 informoval o aktuálních orientačních výsledcích šetření internacionalizace mezi zaměstnanci UJEP. 

Doc.Koutský sdělil, že vedení univerzity má v úmyslu zavést systémové vzdělávání zaměstnanců 
v anglickém jazyce, doplnil však, že je třeba, aby možnosti a formy podpory jazykového vzdělávání svých 
pracovníků zvažovaly a realizovaly i jednotlivé fakulty. 
 

Doc. Chytrý 
 v příštím roce UJEP obhajuje získání ocenění HR Excellence in Research Award v oblasti lidských zdrojů, 

pro jehož účely je potřeba naplnit vytyčené cíle v harmonogramu. 
 informoval, že bylo vyhlášeno výběrové řízení na místo Odborného referenta/referentku spisové 

a archivní služby UJEP. Uchazeč může nastoupit od 1. 9. 2023. 
 dále informoval, že: 

a) aktuálně je s NÚKIB diskutována otázka zdůvodnění vyřazení systémů STAG a VEMA z VIS; 
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b) na UJEP byl doručen kontrolní protokol z kontroly provedené Digitální a informační agenturou (DIA). 
Jedná se o výsledky kontroly č.2023/75 podle zákona č. 99/2019 Sb., o přístupnosti internetových stránek 
a mobilních aplikací. Předmětem kontroly jsou: i) zajištění přístupnosti internetových stránek 
a ii) prohlášení o přístupnosti. Nedostatek byl zjištěn ve splnění kritéria úspěšnosti č. 1.4.1, 1.4.3 a 2.4.4 
harmonizované normy EN 301 549 V3.2.1 /2021-2023); 

c) odstávka iFIS (plně nefunkční) bude probíhat od neděle 24. 9. 2023 po 16. hod. do úterý 26. 9. 2023 
do 7:00 hod., cca 39 hodin; 

d) k dispozici je nová verze IBM SPSS Statistics 29.0.1.  
 

Ing. Nergl 
- sdělil, že v září 2023 bude zahájena diskuse o nastavení pravidel rozdělování rozpočtu UJEP pro následující 

léta. Vyzval děkanky a děkany, pokud mají zájem, aby do 16. 6. 2023 nominovali svého zástupce do pracovní 
skupiny pro pravidla rozdělování rozpočtu UJEP na adresu leos.nergl@ujep.cz. 

 
Doc. Kuráň 
- informoval, že v týdnu od 19. 6. 2023 se bude na FŽP konat EKO-kemp – workshop pro studenty SŠ a dne 

26. 6. 2023 proběhne, ve spolupráci FŽP a PřF, studentská konference STUDKON.  
 
 
Body z jednání KolD FŽP 
 
1. Rozpočet FŽP na rok 2023 
- členům kolegia děkana byl představen rozpočet na rok 2023, který byl připraven podle rozpočtových 

pravidel schválených AS FŽP v červnu 2020. Každoročně jsou aktualizovány jenom koeficienty za 
odučenou výuku (stanovuje proděkan pro studium a pro rok 2023 byly stanoveny stejné jako za rok 2022) 
a za získané prostředky v rámci DKRVO (bývalá TA16) (rozpočítává proděkan pro vědu).   
Centrální střediska jsou všechna mimo rozpočty kateder a projektů. Z těchto prostředků se hradí veškeré 
energie, provoz budov /opravy, úklid, recepce, údržba, odpady, ostraha, revize, včetně mezd, děkanát, 
studijní oddělení včetně mezd, autoprovoz, veškeré odpisy, provoz a servis kopírek a tiskáren, telefonní 
provoz, propagace atd. 

 
2. Příprava promocí 
- dne 23. 6. 2023 se budou konat promoce studentů FŽP UJEP – probrány byly organizační záležitosti. 

 
3. Setkání pracovníků fakulty - 23. 6. 2023  
- dne 23. 6. 2023 ve 13.00 se bude v místnosti 5.25 a respiriu 5. patra konat setkání pracovníků FŽP – 

důvodem je úspěšné završení akreditací nových SP na fakultě. 
 

4. Dr. Lehejček 
- od 1. 7. 2023 nastupuje dr. Lehejček na MŽP na post náměstka pro lesní hospodářství – pocta pro FŽP. 
 
5. Obhajoby SOČ 
- dne 11. 5. 2023 proběhly pod záštitou FŽP v budově CPTO obhajoby SOČ. Děkan poděkoval 

organizátorům a členům porot.  
 

6. Ariel Univerzity – Poslanecká sněmovna ČR 
 dne 25. 5. 2023 se konala v prostorách Poslanecké sněmovny ČR konference, věnovaná česko-izraelské 

spolupráci. Na konferenci zazněly i příspěvky děkana FŽP doc. Kuráně a prof. Hejcmana o možných 
oblastech česko-izraelské spolupráce. Na konferenci byla přítomna velvyslankyně Izraele Anna Azari 
a také rektor Ariel Univerzity.  

 v rámci diskuze byla zdůrazněna potřeba sestavit konkrétní pracovní skupiny pro jednotlivé vytipované 
oblasti spolupráce. 
 

7. Přehled zastupování na fakultách v době nepřítomnosti děkana v červnu až září 2023 
 děkan požádal vedoucí pracovníky o vyplnění tabulky zastupování děkana v období prázdnin – 

v součinnosti s pí Tůmovou. V době nepřítomnosti děkana nebo statutárního zástupce děkana 
(Dr. Popelky) je nutné zajistit podpisová práva zastupujících vedoucích pracovníků.  
 

8. Kariérní plány  
 úkol – VedKat: realizovat pohovory se zaměstnanci do 12. 5. 2023. U KECHT byl termín prodloužen 

do 16. 6. 2023. 
 pohovory s proděkany a vedoucími kateder jsou postupně realizovány v průběhu června. 

mailto:leos.nergl@ujep.cz
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 ze strany rektorátu byl začátkem června zaslán „template“ pro zlepšení kvality odevzdávaných plánů 
personálního rozvoje – důraz je kladen na reálnost podkladů, se zaslanými plány fakult se bude průběžně 
pracovat. 
  

9. OP JAK – projekty 
 za FŽP UJEP podány 3 projekty: 

 METAL – nositel ORLEN UniCRE a.s. v ÚL– stav: vyřazen; 
 ANTHROPOCÉN – nositel FŽP UJEP – stav: vyřazen; 
 RESTORE – nositel Biologické centrum v.v.i. v Českých Budějovicích (za FŽP garantuje dr. Holec) – stav: 

projekt posunut do dalšího kola obsahového hodnocení. 
                            

10.  Projekty TAČR a VVI 
- Národní centra kompetence (NCK2) – Polymery pro 21. století – za FŽP UJEP získán další dílčí projekt 

„BIBI“ – Biodegradabilní plasty (doc. Trögl); 
- Požáry v Českém Švýcarsku (TAČR) – spoluřešitel FŽP (dr. Müllerová); 
- Projekt velkých výzkumných infrastruktur (VVI) NanoEnviCz – prodloužen do roku 2026. 
 
11.  OP TAK – projekty 
 za FŽP UJEP bylo podáno 5 projektů, které prošly formálním kolem hodnocení a byly posunuty 

k obsahovému hodnocení – další informace prozatím nejsou známy: 
 Mgr. Novák – podán 1 projekt ve spolupráci s EuroGV, spol. s r.o. a GEPRO, spol. s r.o. – do projektu 

budou zapojeni pracovníci KGI FŽP a pracovníci KGEO a KI PřF UJEP. Zvažováno je personální posílání 
KGI v případě uspění projektu; 

 dr. Krystyník – podány 2 projekty se společností Glanzstoff-Bohemia s.r.o. – stav: 1 zamítnut, 1 projekt 
prošel do dalšího kola obsahového hodnocení; 

 prof. Pidlisniuk – podán projekt k využití biocharu z energetických plodin pro čištění odpadních vod – stav: 
projekt prošel do dalšího kola obsahového hodnocení; 

 doc. Kuráň a doc. Trögl – podán projekt s klastrem WASTen na získávání vodíku z odpadů.  
 

12.  Problémy s DPP 
- předána informace ze mzdové účtárny, která často musí vracet špatně vyplněné DoPP (např. 

i s nedoplněným osobním číslem). Informace byla předána na sekretariáty kateder a projektové manažery. 
- problémem je, že mzdová účtárna často tyto dokumenty vrací na fakultu k opravě až po několika týdnech, 

kdy jsou již zaslány k evidenci a není tak prostor tyto dohody vyúčtovat v řádném termínu – při uzavírání 
DPP je proto nutné zkontrolovat, zda uvedená osoba neměla již v minulosti na UJEP své os.č. , které 
je nutné přiřadit. 
 

13.  Schůzka garantů SP 
 dne 25. 5. 2023 v 9.30 v aule 1.03 proběhla schůzka garantů všech studijních programů s vyučujícími. 

Schůzku moderovala Dr. Elznicová, jako garantka Bc SP Ochrana přírody a krajiny. Diskutovaly se aktuální 
problémy a lepší propojenost/návaznost jednotlivých předmětů ve SP. 

 
Mgr. Novák: 
 podána informace k termínu konání AS FŽP 27. 6. 2023. 
 
Dr. Holcová 
 propagační akce Zoo Děčín – Den biodiverzity (21. 5. 2023) – stav: akce proběhla úspěšně, a to i ve 

spolupráci s PřF UJEP. 
 příměstský tábor „EXPEDICE ZOO“ – stav: kapacita tábora je naplněna. Současně je řešen program 

a technické zajištění tábora. V příštím týdnu budou osloveny jednotlivé katedry k dohodnutí termínu 
k zapojení se do aktivit tábora. 

 na základě požadavku prorektora pro rozvoj a digitalizaci byly za FŽP předány preference řešení záležitostí 
týkající se digitalizace a IT. 

 k administraci a odeslání na rektorát UJEP byly předány strategické dokumenty Výroční zpráva o činnosti 
FŽP UJEP v Ústí n. L. za rok 2022 a Hodnocení RSZ FŽP UJEP v Ústí n. L. za rok 2022 – dokumenty byly 
projednány VR FŽP a schváleny AS fakulty. 

 předána informace o plánovaném výběrovém řízení na spisovou službu v rámci NPO a otevřeném 
výběrovém řízení na pozici odborného referenta/referentky spisové a archivační služby UJEP. 
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Dr. Popelka 
 představil výsledky prvního kola přijímacího řízení – viz Příloha č. 1. 
 podána informace o pozitivní odezvě studentů na propagační akci Gaudeamus Praha a Den otevřených 

dveří. 
 předán podnět od dr. Elznicové – u přijímacích pohovorů byla špatná součinnost s katedrami – prohlídky 

pro uchazeče nebyly zabezpečeny, v termínu reagovala jenom KGI. 
 podána informace o vyhlášení 2. kola přijímacího řízení – vzhledem k poměrně nízkému počtu podaných 

přihlášek byla zdůrazněna potřeba zlepšení propagace studijních programů – na sociálních sítích a kampaň 
na nádražích – již řešeno proděkanem pro vnější vztahy. 

 
doc. Trögl:  
 podán návrh na zavedení samostatných finančních středisek v rámci jednotlivých proděkanství – řešeno 

bude na samostatné poradě. 
 podána informace u ukončení pracovního poměru pí. Hailové Kroupové – agenda bude převzata 

Mgr. Černým a pí Černou. 
 představen byl návrh rozpočtu DKRVO na katedry a výzkumná centra. Do motivační složky se v modulu 

M1 počítají v loňském roce hodnocené excelentní výsledky (celkem 2, nicméně se známkami 1 a 2) a dále 
M2 (bibliometrie) za poslední 2 roky.  

 motivační směrnice byla dopracována dle požadavků pracovníků a vedení fakulty. 
 
prof. Janoš: 
- omluven. 
 
Mgr. Vojtíšek:  
- podán návrh na odměnu p. Klímovi (referát energetiky) – v rámci projektu CACTU  u položky „Místní 

kancelář„ prosadil uznání energií, čímž ušetřil fakultě 330 tis. Kč – vyplaceno bude ze střediska děkanátu. 
  
Dr. Krystyník:  
- podána informace o průběhu prezentace fakulty na Veletrhu vědy v Letňanech – vysoká byla návštěvnost 

u ZŠ, nižší pak účast potenciálních studentů fakulty.  
- zajištěna kampaň pro druhé kolo přijímacího řízení na významných vlakových nádražích ústeckého 

a karlovarského kraje. Připravena byla dále kampaň pro druhé kolo přijímacího řízení na sociálních sítích. 
- zaměření na vizuál podporující i nové studijní programy. Na webu studuj.fzp.cz je možno dohledat 

informace o všech otevřených studijních programech. FŽP bude součástí centrální kampaně pro druhé 
kolo přijímacího řízení organizovaného Od Marketingu a Propagace UJEP. 

- příprava informačního letáčku pro studenty – na seznamovací akci. 
- podána informace k průběhu vyhlašování výsledků u SZZ, kdy po zadání známky do IS STAG dostává 

student okamžitou informace ještě před oznámením výsledků komisí. 
 
Doc. Orava:  
- informoval o návrhu řešení klimatizování laboratoří – návrh lokálních klimatizačních jednotek na KECHT.  
- informoval o zprovoznění webových stránek s přístrojovým vybavením FŽP, PřF, další fakutly UJEP 

a ÚACH Řež: https://equipment.ujep.cz/about/ Databázi je funkční a je nutné jí teď naplnit daty o přístrojích 
UJEP 

- podána informace – od 7. 8. 2023 nastoupí na KECHT asistentka Mgr. Zajíčková. 
 

Dr. Pokorný 
- omluven. 
 
prof. Hejcman 
- informoval o 7 přijatých PhD studentech do SP Landscape Reclamation. Vypsání 2. kola se předpokládá 

v říjnu 2023. 
 

Diskuze:  
- nebyly podány žádné podněty. 

 
Termín dalšího jednání kolegia děkana: dne 12. 9. 2023 od 13:00 hod. 
 
Zapsala: Mgr. Diana Holcová, Ph.D., proděkanka pro rozvoj a kvalitu FŽP UJEP 
Schválil: doc. Dr. Ing. Pavel Kuráň, děkan FŽP UJEP 
 
V Ústí nad Labem dne 22. 6. 2023 

https://equipment.ujep.cz/about/
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Příloha č. 1 
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